
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΕΝΩΣΗ ΔΙΕΥΘΥΝΤΩΝ
ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΙΝΣΤΙΤΟΥΤΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗΣ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ

ΠΑΝ
Web:http://www.paneddiek.gr/

 
 

Αξιότιμε κύριε Γενικέ 

Το Δ.Σ. της ΠΑΝΕΔΔΙΕΚ 
του εξαμήνου 2021Α, ενός ομολογουμένως 
πανδημίας, εξαμήνου κατά το οποίο 
εκπαίδευση και κατάρτιση των σπουδαστών 
απευθύνει θερμό χαιρετισμό και να σας ενημερώσει για 
θέματα που απασχολούν τους διευθυντές των ΔΙΕΚ και
αρμοδιοτήτων μας. 

1. ΙΝΕΔΙΒΙΜ – ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΔΙΕΚ 

Σύμφωνα με τις αποφάσεις 
6934/431/13-5-2020 του Δ.Σ. του ΙΝΕΔΙΒΙΜ 
μηνιαίου ποσού για τη διαχείριση δαπανών λειτουργίας στα Δημόσια 
Ι.Ε.Κ.», η οποία αφορά σε διαχείριση δαπαν
ύλη, υλικά καθαριότητας, προμήθεια υλικών εργαστηριακ
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Το Δ.Σ. της ΠΑΝΕΔΔΙΕΚ μετά το συμβούλιο του Μαΐου και ενόψει της λήξης 
του εξαμήνου 2021Α, ενός ομολογουμένως προβληματικού, λόγω 
πανδημίας, εξαμήνου κατά το οποίο υποστηρίξαμε με κάθε μέσο
εκπαίδευση και κατάρτιση των σπουδαστών μας, επιθυμεί να σας 
απευθύνει θερμό χαιρετισμό και να σας ενημερώσει για τα παρακάτω 

απασχολούν τους διευθυντές των ΔΙΕΚ και άπτονται των 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΔΙΕΚ - ΕΓΚΡΙΣΕΙΣ - ΜΗΝΙΑΙΑ ΠΑΓΙΑ ΔΑΠΑΝΗ

τις αποφάσεις 6613/407/13-12-2019, 6918/430/7
2020 του Δ.Σ. του ΙΝΕΔΙΒΙΜ περί «Καταβολής πάγιου 

μηνιαίου ποσού για τη διαχείριση δαπανών λειτουργίας στα Δημόσια 
Ι.Ε.Κ.», η οποία αφορά σε διαχείριση δαπανών για αναλώσιμα, γραφική 
ύλη, υλικά καθαριότητας, προμήθεια υλικών εργαστηριακών 
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3-6-2021 

Επαγγελματικής Εκπαίδευσης, 
Κατάρτισης Δια Βίου Μάθησης& 

Βούτσινο 

Διευθυντή Εφαρμογής 
Επαγγελματικής Κατάρτισης κ. 

και ενόψει της λήξης 
προβληματικού, λόγω 

αμε με κάθε μέσο την 
επιθυμεί να σας 

τα παρακάτω 
άπτονται των 

ΝΙΑΙΑ ΠΑΓΙΑ ΔΑΠΑΝΗ 

6918/430/7-5-20 και 
αταβολής πάγιου 

μηνιαίου ποσού για τη διαχείριση δαπανών λειτουργίας στα Δημόσια 
ών για αναλώσιμα, γραφική 

 μαθημάτων 



των ειδικοτήτων κλπ,  θα πρέπει σε τακτά χρονικά διαστήματα να προβαίνει 
το ΙΝΕΔΙΒΙΜ σε πίστωση των λογαριασμών με τα προβλεπόμενα ανά Δ.ΙΕΚ 
ποσά, ώστε να καλύπτονται οι άμεσες και διαρκείς ανάγκες. Πολλοί 
διευθυντές ΔΙΕΚ έχουν εκφράσει τον προβληματισμό τους διότι έχουν 
πραγματοποιήσει συναλλαγές, χωρίς όμως να πιστωθούν οι λογαριασμοί 
των ΔΙΕΚ με τα προβλεπόμενα ποσά. Παρακαλούμε όπως μεριμνήσετε για 
την αποκατάσταση των ποσών της πάγιας στους λογαριασμούς των ΔΙΕΚ 
από μέρους του ΙΝΕΔΙΒΙΜ.  

2. ΟΔΗΓΟΙ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΩΝ 

Πρόσφατα εκδόθηκαν οδηγοί κάποιων ειδικοτήτων επί των οποίων τόσο οι 
διευθυντές που τις λειτουργούν, όσο πολύ περισσότερο, οι ειδικοί 
εμπειρογνώμονες, εκφράζουν σοβαρές επιφυλάξεις για το περιεχόμενο και 
την δυνατότητα εφαρμογής τους, αφού πρέπει να επαναπροσδιοριστούν 
κάποιες θεματικές ενότητες, να εξεταστούν θέματα αναλογίας των 
θεωρητικών και πρακτικών μαθημάτων και επίσης να διορθωθούν κάποια 
προσοντολόγια. Παρακαλούμε όπως επανεξετάσετε ειδικότερα τους 
οδηγούς «ΣΥΝΟΔΟΣ ΒΟΥΝΟΥ»,  «ΚΥΒΕΡΝΗΤΩΝ ΣΚΑΦΩΝ ΑΝΑΨΥΧΗΣ» (στην 
τελευταία … συστήνεται μέρος ή και ολόκληρο το εβδομαδιαίο μάθημα του 
εξαμήνου να αντικατασταθεί από πενθήμερα ταξίδια300 ν.μ., το καθένα!!!)  

Σαφώς επικροτούμε το γεγονός της συγγραφής νέου οδηγού για την 
ειδικότητα «ΠΡΟΠΟΝΗΤΗΣ ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ» με κοινό πρόγραμμα στα δυο 
πρώτα εξάμηνα και εξιδεικευμένο για κάθε ειδικότητα στα εξάμηνα 3ο και 
4ο και φυσικά η ΒΕΚ να εκδίδεται σε συγκεκριμένη ειδικότητα και όχι γενικά 
«ΠΡΟΠΟΝΗΤΗΣ ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ». 

3. ΕΠΙΔΟΜΑ ΘΕΣΗΣ ΕΥΘΥΝΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΤΩΝ ΙΕΚ 

Κύριε Γενικέ, ως γνωστόν εδώ και δέκα χρόνια, μετά την διάλυση του ΟΕΕΚ, 
τα «πέτρινα χρόνια» της προηγούμενης δεκαετίας δεν ήταν δυνατόν να μη 
προσδιοριστεί «προκρούστεια» και το επίδομα θέσης ευθύνης των 
διευθυντών ΔΙΕΚ. Για δε το επίδομα υποδιευθυντή μη ξεχνάμε ότι για 
πολλά χρόνια είχε μηδενιστεί! Με όλους τους νόμους  (είτε με τον 
Ν.4024/2011, είτε με τονΝ.4186/2013, είτε με τον Ν.4547/2018) μέχρι και 
τον νέο N.4763/2020, οι διευθυντές των ΔΙΕΚ αποφασίστηκε να λαμβάνουν 
επίδομα θέσης κάτω και από το επίδομα που λαμβάνουν οι διευθυντές των 
λυκείων(!) Χωρίς ποτέ να ξεκαθαρίσει καμιά νομοθετούσα κυβέρνηση πού 
εντάσσει τα ΔΙΕΚ, τα χαρακτήριζε διαχρονικά «σχολεία», όπως τα γυμνάσια 
και «…Εφόσον τα σχολεία διαθέτουν τουλάχιστον εννέα (9) τμήματα, οι 
διευθυντές λαμβάνουν επίδομα τριακόσια (300) ευρώ, διαφορετικά 
λαμβάνουν διακόσια πενήντα (250) ευρώ…», ή άλλοτε «…εφόσον τα 



σχολεία γενικής και επαγγελματικής εκπαίδευσης διαθέτουν εκατόν είκοσι 
(120) τουλάχιστον μαθητές…» κοκ. Τέλος πάντων. Σε ΟΛΗ την Ελλάδα και σε 
όλες τις Διευθύνσεις Α’/θμιας και Β’/θμιας Εκπαίδευσης καταβάλλεται αυτό 
το περίφημο επίδομα ευθύνης, όπως φυσικά κατά περίπτωση (250€ ή 
300€) προβλέπει η εκάστοτε νομοθεσία για τα στελέχη της εκπαίδευσης. Σε 
ΟΛΗ την Ελλάδα; Όχι ακριβώς. Υπάρχει μια μοναδική διεύθυνση Β’/θμιας 
Εκπαίδευσης, η διεύθυνση της Γ΄ Αθήνας (!) που δεν εφαρμόζει το νόμο, ή 
μάλλον τον ερμηνεύει όπως θέλει, αφού όπως εγγράφως υποστήριξε δια 
του προηγούμενου διευθυντή της, τα Δημόσια ΙΕΚ δεν συμπεριλαμβάνονται 
στα «σχολεία» και έτσι δίνει σε όλους τους διευθυντές ΔΙΕΚ που ανήκουν 
οργανικά στην Γ΄ Αθήνας το επίδομα 250€ ανεξάρτητα αν διευθύνουν 
μεγάλες εκπαιδευτικές μονάδες με όχι άνω των 9 τμημάτων αλλά πάνω από 
20 τουλάχιστον.   Και μη χειρότερα, γιατί σύμφωνα με την ερμηνεία του 
διευθυντή της εν λόγω διεύθυνσης (ότι τα ΔΙΕΚ δεν αναφέρονται ρητά ως 
σχολεία) δεν θα έπρεπε να παίρνουν ούτε σεντς!!! 

Κύριε Γενικέ παρακαλούμε να επιληφθείτε του θέματος, το οποίο 
απασχολεί τους συναδέλφους της Γ΄ Αθήνας και προσβάλει ΟΛΟΥΣ μας, 
αφού η γραφειοκρατία έχει κάνει μπαλάκι τους συναδέλφους μεταξύ των 
εμπλεκομένων υπηρεσιών από την Διεύθυνση Β’/θμιας Εκπαίδευσης της Γ΄ 
Αθήνας, το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους, την ΓΓΕΕΚΔΒΜΝ, την Διεύθυνση 
Οικονομικών Υποθέσεων, την Διεύθυνση Εκκαθάρισης Αποδοχών και 
Λοιπών Επιδομάτων – Τμήμα Β’, του Υπουργείου Παιδείας κλπ. Μόνο το 
διεθνές δικαστήριο της Χάγης δεν ενεπλάκη, αφού δεν έχουν προσφύγει 
ακόμα οι συνάδελφοι… Δεν φτάνει που το επίδομα του διευθυντή του ΔΙΕΚ 
έχει παραμείνει το ίδιο χαρτζιλίκι της προηγούμενης δεκαετίας, είναι 
κάποιοι που ούτε αυτό δεν μας αναγνωρίζουν!!!  Ειλικρινά λυπούμαστε 
βαθύτατα.  

4. ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΔΙΕΥΘΥΝΤΩΝ& ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΔΙΕΚ ΣΤΗΝ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΣΗ 
ΕΟΠΠΕΠ- ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΩΣΤΕ ΝΑ ΥΠΑΡΧΕΙ ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ ΤΩΝ ΔΙΕΚ 
ΜΕΤΑ ΤΙΣ 30 ΙΟΥΝΙΟΥ 

Κύριε Γενικέ, οι διευθυντές των ΔΙΕΚ σε όλη την Ελλάδα συμμετέχουν στις 
πιστοποιήσεις του ΕΟΠΠΕΠ και φέρουν εις πέρας όλες τις πιστοποιήσεις 
μέχρι και την τελευταία που έγινε σε πολύ δύσκολες και απαιτητικές 
συνθήκες μιας πρωτόγνωρης πανδημίας. Ως Υπεύθυνοι Εξεταστικών 
Κέντρων φροντίσαμε για την έγκαιρη προμήθεια του υλικού των εξετάσεων, 
την κατανομή επιτηρητών σε αίθουσες και την ανάθεση αρμοδιοτήτων σε 
όλο το προσωπικό και τους συντελεστές των εξετάσεων. Είχαμε όλη την 
ευθύνη από τον καθορισμό αιθουσών και κατάλογο υποψηφίων και το 
έργο των Επιτηρητών μέχρι και την οργάνωση της εξέτασης, των «Φυσικώς 



Αδυνάτων» και την τελική 
εξετάσεις, δώσαμε τον καλύτερο μας εαυτό και εμείς και οι καθαρίστριες 
σε όλα τα κέντρα για την
κανόνων προστασίας από τον ιό COVID 19
χρόνια δεν έχουν καταβληθεί οι αποζημιώσεις για κανένα από τους 
συμμετέχοντες συντελεστές των πιστοποιήσεων και ειδικά οι ωρομίσθιες 
καθαρίστριες που έχουμε χρησιμοποιήσει
πληρωθούν και γιατί καθυστερεί η πληρωμή τους.

Τέλος επειδή μιλήσαμε για τις καθαρίστριες, που μας στηρίζουν αυτή τη 
δύσκολη εποχή του κορονοϊού, υπάρχει προβληματισμός και μια μεγάλη 
αγωνία για το γεγονός ότι οι συμβάσεις των καθαριστριών από τους δήμους 
είναι μέχρι 30 Ιουνίου και για μεγάλο χρονικό διάστημα του καλοκαιριού
που είναι ανοιχτά τα ΔΙΕΚ

5. ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΙΕΚ

Ως γνωστόν οι τελευταίες επιτροπές επεξεργασίας και δημιουργίας του 
νέου Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ, έχουν επεξεργαστεί τον χρόνο που μας 
πέρασε, ένα πολύ καλό 
ουσιαστική δουλειά έκανε και η τελευταία επιτροπή που προσάρμοσε τον  
Κανονισμό Λειτουργίας
μεγάλη ανυπομονησία περιμένουμε την άμεση και επίσημη θεσμοθέτηση 
του νέου Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ
εξαμήνου κατάρτισης 2021Α

Στη διάθεσή σας για κάθε διευκρίνιση
δώσει λύση στα θέματα που μας απασχολούν

Ο Πρόεδρος     

 
Γιώργος Διαμαντόπουλος                            

Αδυνάτων» και την τελική παράδοση των γραπτών. Φυσικά στις τελευταίες 
τον καλύτερο μας εαυτό και εμείς και οι καθαρίστριες 
για την απόλυτη καθαριότητα και την τήρηση των 

κανόνων προστασίας από τον ιό COVID 19. Όμως δυστυχώς εδώ και τρία 
χρόνια δεν έχουν καταβληθεί οι αποζημιώσεις για κανένα από τους 
συμμετέχοντες συντελεστές των πιστοποιήσεων και ειδικά οι ωρομίσθιες 

αρίστριες που έχουμε χρησιμοποιήσει, μας ρωτούν συνεχώς πότε θα 
πληρωθούν και γιατί καθυστερεί η πληρωμή τους. 

Τέλος επειδή μιλήσαμε για τις καθαρίστριες, που μας στηρίζουν αυτή τη 
δύσκολη εποχή του κορονοϊού, υπάρχει προβληματισμός και μια μεγάλη 

ια το γεγονός ότι οι συμβάσεις των καθαριστριών από τους δήμους 
είναι μέχρι 30 Ιουνίου και για μεγάλο χρονικό διάστημα του καλοκαιριού
που είναι ανοιχτά τα ΔΙΕΚ, θα αντιμετωπίσουμε προβλήματα καθαριότητας. 

ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΙΕΚ 

τελευταίες επιτροπές επεξεργασίας και δημιουργίας του 
νέου Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ, έχουν επεξεργαστεί τον χρόνο που μας 

ένα πολύ καλό Κανονισμό Λειτουργίας, ενώ πολύ καλή και 
έκανε και η τελευταία επιτροπή που προσάρμοσε τον  

Κανονισμό Λειτουργίας στο νέο νόμο 4763/2020 για την ΕΕΚ&ΔΒΜ. Με 
μεγάλη ανυπομονησία περιμένουμε την άμεση και επίσημη θεσμοθέτηση 

νέου Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ, αμέσως μετά την λήξη του
αμήνου κατάρτισης 2021Α. 

Στη διάθεσή σας για κάθε διευκρίνιση και για κάθε διάλογο που μπορεί να 
δώσει λύση στα θέματα που μας απασχολούν. 

Με εκτίμηση 

Για το  ΔΣ 

    Ο  Γ. Γραμματέας

Γιώργος Διαμαντόπουλος                            Αναστάσιος Κακούρος 

. Φυσικά στις τελευταίες 
τον καλύτερο μας εαυτό και εμείς και οι καθαρίστριες 

τήρηση των 
Όμως δυστυχώς εδώ και τρία 

χρόνια δεν έχουν καταβληθεί οι αποζημιώσεις για κανένα από τους 
συμμετέχοντες συντελεστές των πιστοποιήσεων και ειδικά οι ωρομίσθιες 

μας ρωτούν συνεχώς πότε θα 

Τέλος επειδή μιλήσαμε για τις καθαρίστριες, που μας στηρίζουν αυτή τη 
δύσκολη εποχή του κορονοϊού, υπάρχει προβληματισμός και μια μεγάλη 

ια το γεγονός ότι οι συμβάσεις των καθαριστριών από τους δήμους 
είναι μέχρι 30 Ιουνίου και για μεγάλο χρονικό διάστημα του καλοκαιριού, 

θα αντιμετωπίσουμε προβλήματα καθαριότητας.  

τελευταίες επιτροπές επεξεργασίας και δημιουργίας του 
νέου Κανονισμού Λειτουργίας ΙΕΚ, έχουν επεξεργαστεί τον χρόνο που μας 

, ενώ πολύ καλή και 
έκανε και η τελευταία επιτροπή που προσάρμοσε τον  

για την ΕΕΚ&ΔΒΜ. Με 
μεγάλη ανυπομονησία περιμένουμε την άμεση και επίσημη θεσμοθέτηση 

, αμέσως μετά την λήξη του τρέχοντος 

και για κάθε διάλογο που μπορεί να 

Ο  Γ. Γραμματέας 

 


